
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 13. juni 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 130
Vil ministeren redegøre for baggrunden for nedlæggelsen af Forsvarets
Forskningstjeneste for 10 år siden og i den forbindelse oplyse, om der er dele
af Forsvarets Forskningstjenestes forskningsopgaver, der ikke længere udfø-
res som følge af tjenestens nedlæggelse, men som der kan være et øget be-
hov for i lyset af den øgede cybertrussel og det øgede behov for overvågning i
Arktis m.v.?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Jarlov
formand
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